

Profile Henning Giesecke

Henning Giesecke is Chairman of Lumaland AG's Supervisory Board. He has nearly 30 years of experience in banking and restructuring as well as in top management positions. Until 2009, he worked for UniCredit-Group, as the UniCredit S.p.A. Chief Risk Officer, and for HypoVereinsbank AG. Having built up an extensive national and international network throughout his professional career, Giesecke is also a member of supervisory boards at various companies and international financial institutions, and Chairman of The Social Chain Group AG.

Kurzbiografie Henning Giesecke

Henning Giesecke ist Aufsichtsratsvorsitzender der Lumaland AG. Er verfügt über fast 30 Jahre Erfahrung in Top-Management-Positionen, u. a. in den Bereichen Banking und Restrukturierung. Bis 2009 war er für die UniCredit-Gruppe als Chief Risk Officer der UniCredit S.p.A. und für die HypoVereinsbank AG tätig. Giesecke hat während seiner beruflichen Laufbahn ein umfangreiches nationales und internationales Netzwerk aufgebaut und ist Mitglied in Aufsichtsräten verschiedener Unternehmen und internationaler Finanzinstitutionen sowie Aufsichtsratsvorsitzender von The Social Chain Group AG.